



《山斗道人》  
Mountain Taoist

	圖片 Images	說明	Captions
1		<p><b>靈山 9</b> 唐家偉 2010 年 水墨紙本 唐有洪唐梁靄生伉儷惠贈 HKU.P.2019.2466</p>	<p><b><i>Spiritual Mountains 9</i></b> Wesley Tongson 2010 Ink on paper Gift of Lilia and Kenneth Tongson HKU.P.2019.2466</p>
2		<p><b>竹 3</b> 唐家偉 2002 年 水墨紙本 唐有洪唐梁靄生伉儷惠贈 HKU.P.2019.2464</p>	<p><b><i>Bamboo 3</i></b> Wesley Tongson 2002 Ink on paper Gift of Lilia and Kenneth Tongson HKU.P.2019.2464</p>
3		<p><b>白色聖誕</b> 唐家偉 1995 年 設色木板 唐有洪唐梁靄生伉儷惠贈 HKU.P.2019.2462</p>	<p><b><i>White Christmas</i></b> Wesley Tongson 1995 Ink and colour on board Gift of Lilia and Kenneth Tongson HKU.P.2019.2462</p>

4		<p>佛我同享極樂 唐家偉 1993 年 設色木板 唐有洪唐梁靄生伉儷惠 贈 HKU.P.2019.2461</p>	<p><i>Share the World of Highest Joy with Buddha</i> Wesley Tongson 1993 Ink and colour on board Gift of Lilia and Kenneth Tongson HKU.P.2019.2461</p>
5		<p>天界 5 唐家偉 2002 年 設色木板 唐有洪唐梁靄生伉儷惠 贈 HKU.P.2019.2463</p>	<p><i>Mountains of Heaven 5</i> Wesley Tongson 2002 Ink and colour on board Gift of Lilia and Kenneth Tongson HKU.P.2019.2463</p>

© 香港大學美術博物館

© University Museum and Art Gallery, The University of Hong Kong